

Drake & Scull

Date: 02/05/2018

Reference: CF/B/FK/18/004

Mr. Hassan Abdulrahman Alserkal

Executive Vice President

Chief Operation Officer

Head of Operation Division

Dubai Financial Market

Dubai, UAE

التاريخ: 2018/05/02

المرجع: CF/B/FK/18/004

سعادة / حسن عبدالرحمن السركال المحترم

نائب الرئيس التنفيذي

الرئيس التنفيذي للعمليات

رئيس قطاع العمليات

سوق دبي المالي

دبي، الإمارات العربية المتحدة

Subject: Decline of The Share price of Drake & Scull International PJSC

الموضوع: تراجع سهم شركة دريك اند سكل انترناشيونال ش.م.ع ("الشركة")

With reference to the above subject and to your letter sent to us on 1/05/2018 under reference number MM-LD-2018 , related to the reasons of the decline of the share price of the Company, we would like to inform your Excellency that the decline of the Company's share is beyond the Company's control and is subject to the mechanism of supply And the demand in the market, and we hereby confirm that the Company is committed to the laws and regulations relating to disclosure and transparency and that the Company does not have any information or operational or technical news related to its operational activities not disclosed to the market

بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه و الى رسالتكم المرسلة الينا بتاريخ 2018/05/1 تحت رقم مرجع MM-LD-2018 و المتعلقة بأسباب تراجع سهم الشركة ، فاننا نريد ان نوضح لسعادتك بأن تراجع سهم الشركة هو خارج عن ارادة الشركة و يخضع الى الية العرض و الطلب في السوق، و نؤكد بموجب هذه الرسالة بأن الشركة ملتزمة باحكام القوانين و التشريعات المتعلقة بالافصاح و الشفافية و انه ليس لدى الشركة اي معلومات او اخبار تشغيلية او فنية تتعلق بأعمالها التشغيلية لم يتم الافصاح عنها للسوق.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Feras Kalthoum
Chief Financial Officer

فراس عبدالرحمن كلثوم
المدير المالي التنفيذي

